
Legnica, dnia 13 października 2022 roku

Maciej Kupaj
Radny Rady Miejskiej Legnicy 

Szanowny Pan
Tadeusz Krzakowski 
Prezydent Miasta Legnicy 

ZAPYTANIE

Szanowny Panie Prezydencie,

proszę o informacje odnośnie planów zmian ekspozycji w Centrum Witelona. Jak często ma być zmienia
ekspozycja i jakie koszty się z tym wiążą.  

Z poważaniem,

Maciej Kupaj


